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Poznań, 13 grudnia 2016 r. 

Sz. P. 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: trwałości oznakowania wydzielenia torowiska tramwajowego w ul. Grunwaldzkiej. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

we wrześniu przeprowadzono prace związane z wydzieleniem torowiska tramwajowego 

w ul. Grunwaldzkiej oraz zmiany pasów na ul. Bukowskiej. 

Wykonane oznakowanie poziome jest już niemal całkowicie starte i niewidoczne. Skutkuje to 

wjeżdżaniem samochodów na torowisko. W związku z powyższym proszę o informację: czy prace zostały już 

odebrane oraz czy oznakowanie podlegało gwarancji. Jeśli tak, to kiedy wykonawca poprawi wykonane prace 

lub kiedy zostanie to naprawione przez służby ZDM. 

Ponadto projekt zamieszczony do przetargu zakładał wykonanie separatorów oddzielających pas dla 

samochodów od torowiska. Niestety nie zostały one w całości wykonane. Proszę o informację, dlaczego 

z nich zrezygnowano oraz proszę o przeanalizowanie ich montażu. 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 

 

 

 

 


